
 

 

Številka:  10 

Datum: 25. 7. 2024 

 

Z A P I S N I K 

 

10.  seje Krajevne skupnosti Osek - Vitovlje, ki je bila dne 23. 7. 2024 v Domu krajanov 
Osek - Vitovlje, s pričetkom ob 20.00 uri.  
 
"Sejo je skladno s 13. členom Odloka o krajevnih skupnostih v Mestni občini Nova Gorica 
vodil/-a  DOMINIK LIČEN , zadnji izvoljeni predsednik ". 
 
Zapisnik je vodil/-a HELENA WINKLER.   
 
Prisotni: Aneja Ličen, Dominik Ličen, Helena Winkler, Ambrož Vrtovec, Anej Peršič, 
Tanja Rijavec. 
Odsoten: Franc Živec 

 

Dnevni red:   

1. pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje 

2. izvedba projektov izglasovanih v sklopu participativnega proračuna MONG 2024-2026 

3. oddaja polletnega finančnega poročila 2024 

4. seznam potreb po prioriteti za leto 2024-2025 (ceste, varna pot v šolo, eko otoki, 

igrišča, javna razsvetljava ....) 

5. izvedba informacijskih tabel po vaseh 

6. asfaltacija oz. popravilo ceste po Oseku (po ureditvi vodovoda) 

7. določitev cenika najema Doma krajanov v Oseku 

8. gradnja novega naselja Osek 

9. eko otok pri gostilni Pri Olgi, eko otok pri Malovščevih - telefonske pritožbe krajanov, 

ki 

uporabljajo začasen eko otok pri gostilni Pri Olgi 

10.  pobude, mnenja, prošnje 

11.  drugo ... 

 

 

 



 

Ad 1) 

Pregledali smo zapisnik prejšnje seje in ga tudi potrdili.   

Ad 5)  prošnja za prometni znak je bila poslana na MONG. 

 

Ad 2) 

Dominik L. je glede izvedbe projektov v sklopu participativnega proračuna povedal, da 

mora biti 1 projekt izpeljan v letu 2024. Na MONG so določili, da se začne z ureditvijo 

prireditvenega prostora v Vitovljah. Smiselno bi bilo seveda začeti z ureditvijo objektov in 

nato okolice. Dominik L. je glede poteka izvedbe projektov govoril z Niko Testen in 

Robertom Cencičem, ki vodi participativni proračun  

Sklep: Počakamo mnenje MONG, ki bo imela sestanek v kratkem. MONG bi se morala  

glede poteka izvedbe del posvetovati s predlagatelji.  

 

Ad 3) 

Dopolnili smo polletno poročilo in ga poslali na MONG. 

 

Ad 4) 

Dominik L. pove, da bo pločnik pri Malovščevih izveden v kratkem. Potekal bo od glavne 

ceste do stare hiše. Potrebujemo pisno soglasje lastnika parcel za izvedbo, da lahko 

kasneje po opravljenih delih izvedemo parcelacijo in morebiten odkup zemljišča.  

Dominik L. glede eko otoka pri Gostilni pri Olgi pove, da zadeva stoji. 

Dominik L. še pove, da bomo z asfaltacijo nadaljevali po vitovski krožni poti.  

 

Ad 5) 

Info table bo vsebinsko oblikoval Simon Kerševan, oblikovno pa Zavod za Turizem Nova 

Gorica in Vipavska dolina po zagotovilu direktorice Erike Lojk. Table bodo oblikovali v 

skladu s pravili promocije Vipavske doline. Table morajo biti čimprej narejene. 

 

Ad 6) 

Dominik L. pove, da je poveljnik civilne zaščite Andrej Biaggio dal prošnjo na Vodovod 

Nova Gorica za postavitev hidranta na vrhu Oseka (če zadošča kapacitetam vode). 

Potem bo izvedena še asfaltacija. 

 

 



 Ad 7) 

Določili smo cenik najema Doma krajanov: (brez inventarja)  

- Celodnevni najem je - 120€  

- Poldnevni najem do 21:00 je - 60€ 

- Najem zunanjega kontejnerja z žarom - 30€ 

- Najem sejne sobe do 5 ur – 50€ 

- Za posebne dogodke, skupščine, dogodki za starejše, osnovna šola – cena po 

dogovoru 

Čiščenje ob koncu uporabe - tako kot dobiš, tako pustiš. 

V hišni red je potrebno dodati: prepoved uporabe pirotehnike. 

 

Ad 8) 

Dominik L. je glede gradnje novega naselja v Oseku povedal, da ga nihče ni klical. 

Vladimir Durcik (Proagent) pa je obljubil, da bo poklical Dominika L., ko pridobijo 

gradbeno dovoljenje.  

 

Ad 9)  

Dominik L. pove, da je veliko pritožb glede začasnega Eko otoka pri Olgi, je nevarno 

postavljen, ni pločnika.  S strani pristojnih ni odgovora, kdaj bo zadeva z novim eko 

otokom realizirana. 

 

Ad 10) 

Helena W. predlaga zamenjavo oglasnih desk po vaseh, predvsem spremembo lokacijo 

oglasne deske v vasi Vitovlje.  

Aneja L. pove, da so zlomili pipo pri Domu krajanov.  

Aneja L. pove, da bi bilo treba kupiti pepelnik pred Domom krajanov.  

Na območju Vogršča (kjer je bil nekdaj paviljon) smo opazili gradnjo. Gre za privat 

zadevo.  

Ambrož V. je povedal, da ko so obveščali vaščane za participativni proračun so domačini 

spraševali, zakaj v zaselku Brce še nič asfaltirano. Povedali je, da zato, ker je občinsko.  

Glede prireditve na vojaškem pokopališču v Oseku se mora KTD Osek odločiti, če bodo 

organizirali.  

 

 

 



 

Seja je bila zaključena ob 22:30. 

 

 

Zapisala:  Helena Winkler                            Predsednik KS Osek-Vitovlje 

             Dominik Ličen                                                                                                             

 

 


